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FASHION SUMMIT (HK) 時尚高峰(香港) 2022 

Fashion Sustainability Mission: 3D Virtual Fashion Journey 

時尚先峰行動︰3D虛擬時裝之旅 

家長/監護人同意書 Parental/Guardian Consent Form 

# 未滿 18 歲之參加者須連同此家長/監護人同意書遞交報名申請 
Participants aged below 18 must submit this Parental/Guardian Consent Form with their enrolments # 

(Email 電郵︰ info@fashionsummit.hk / Fax 傳真︰2795 0452) 

活動資料 
Activity Information 

 

舉辦日期 

Date : 2022年12月30日  
 

舉辦地點 

Venue : 九龍灣大業街63號製衣業訓練局5樓504室  
 

內容： 

Content : 學習3D 時裝設計軟件  
 

聲  明  Declaration 

本人已清楚上述活動之主要內容，且確知敝子弟之健康情況適宜參與有關活動，現同意敝子弟 
 

  （學生姓名）參與上述活動。 

I certify that I have acknowledged the content of the above activity and that the health condition of my 

son / daughter * is suitable for the activity. Thus, I hereby agree     

(Full Name of Student) to participate in the above activity. 

 
家長／監護人簽署 與報名者之關係 
Parent / Guardian’s Signature :  Relationship :     

 

家長／監護人姓名（正楷） 緊急聯絡電話 
Name of Parent / Guardian :  Emergency Contact No.:     

 

日期 Date :     
 

* 請刪去不適用者 Please delete the inappropriate 
 

請閱覽後頁備註事項 Please read the remarks on the next page 

mailto:info@fashionsummit.hk
http://www.fashionsummit.hk/
mailto:info@fashionsummit.hk


Fashion Summit (HK) 時尚高峰(香港) 2022-2023 

63 Tai Yip Street, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong 香港九龍九龍灣大業街63號 

Tel  電話: (852) 2263 6300 Fax  傳真: (852) 2795 0452    Email  電郵: info@fashionsummit.hk 

www.fashionsummit.hk 

 

 

 

備註  Remarks 

1. 未滿十八歲之參加者須連同此家長／監護人同意書於報名截止日期前以電郵或傳真方式遞交報

名申請。若參加者未能於截止日期前交回此同意書，活動合辦機構有權取消其申請資格。

Participants aged below 18 must submit this Parental/Guardian Consent Form with their 

enrolments by  email/fax before the enrolment deadline. Otherwise, the activity co-organisers 

reserve the right to  disqualify his/her enrolment. 

 
2. 家長／監護人同意書內所填報的個人及其他資料，會供活動合辦機構用作處理參與活動申請及

相關用途，如果沒有正確或足夠的資料， 活動合辦機構可能無法處理有關報名申請。 

The personal data and other related information provided in this Parental/Guardian Consent Form will 

be used by the activity co-organisers for processing the application for participating in the activity and 

other related purposes. We may not be able to process the application if no accurate or adequate data 

is provided. 
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